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Styrelsen  

Ålsumpens samfällighetsförening 

 

 

Motion till Årsstämman 2019 

Antalet råttor har ökat i vårt område. Råttor är till skillnad mot möss ofta ”bosatta” inom ett 

geografiskt område och när de väl har etablerat sig är de mycket svåra att bli av med.  En bidragande  

faktor är att antal råttor ökar i samband med att fågelmatning sker. Fågelmat är något som råttor 

föredrar. Risken är stor att råttorna tar sig in i byggnader och åsamkar skada, de kan bl.a. gnaga av 

ledningar m.m. vilket skapar stora problem.  

Efter kontakt med Anticimex och besök av dem rekommenderar de att all fågelmatning upphör . 

Vi yrkar på att: 

• Stämman röstar för ett förbud mot fågelmatning i vårt område. 

• Samtliga inom samfälligheten får ett ”brevlådemeddelande” om infört förbud och att det 

läggs ut på hemsidan. 

• Att om de som idag har ”fågelmatsautomater” eller fågelbord tillskrives separat där de 

ombedes ta bort desamma. 

 

 

Med vänlig hälsning 

 

 

Stephan Öhrvall  Heléne Öhrvall 

Aprikosgatan 109 

Tel: 0702-500230 

 


